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ورزش

ساعی:اردویملیپوشانبعدازماهرمضانآغازمیشود
هادی ساعی، مدیرفنی تیم ملی تکواندو در گفت وگو با فارس با اشاره به اینکه برنامه ریزی فدراسیون برای آغاز اردوها 

از اواسط خرداد خواهد بود، اظهار داشت: »باید وزارت ورزش و جوانان مجوز را برای آغاز فعالیت های ورزشی و اردویی 

را به فدراســـیون ها و اماکن ورزشـــی بدهد و ما هم منتظر هستیم شرایط به روال عادی بازگردد. به طور حتم بعد از ماه 

مبارک رمضان اردوی آماده سازی ملی پوشان را آغاز می کنیم. بعد از رفع تمام خطرات بیماری کرونا، اردوها و برنامه های 

آمادگـــی را تـــا زمان برگزاری بازی های المپیک توکیو به ترتیب انجام خواهیم داد.« وی درخصوص اینکه تمرینات دو 

المپیکی کشـــورمان توسط مربیان زیرنظر هســـتند، اذعان کرد: »یک مقدار کنترل وزن آرمین هادی پور و میرهاشم 

حسینی، دو نماینده تکواندوی کشورمان در بازی های المپیک سخت است. قبل از ماجرای کرونا، برای بچه ها یک 

برنامه ریزی مناسب را مدنظر قرار داده بودیم و برای حفظ رنکینگ مجبور بودیم در رقابت های قهرمانی آسیا شرکت 

کنیم. باید در چند تورنمنت نیز حضور پیدا می کردیم و 100 امتیاز می گرفتیم ولی همه برنامه ها به هم ریخت.«

میراسماعیلی:پروندهجودویایراندرCASسیاسیشدهاست
 CAS آرش میراسماعیلی، رئیس فدراسیون جودو در گفت وگو با تسنیم درباره وضعیت پرونده جودوی ایران در دادگاه

گفت: »تا دو، ســـه روز گذشـــته موضوع پرونده به نظر من موضوع ورزشی بود، اما در چند روز گذشته با توجه به لوایحی 

که به دست ما رسیده است به نظر می رسد موضوع فراتر از ورزش رفته و وکلای فدراسیون جهانی اهداف دیگری را دنبال 

می کنند. در این لوایح به مسائل سیاسی و اتفاقات داخل کشور اشاره شده است که مشخص می کند وکلای فدراسیون 

جهانی به دنبال مسائل دیگری هستند. این اتفاقات نگرانی برای ضربه زدن به ورزش نه فقط جودو را افزایش داده است. 

مصاحبه چندماه قبل باخ، رئیس کمیته بین المللی المپیک مبنی بر اینکه منتظر نتیجه دادگاه CAS است نیز نگرانی ها را 

بیشتر کرده. متاسفانه در این پرونده فدراسیون جهانی سه شاهد ایرانی را که سعید ملایی، محمد منصوری و وحید سرلک 

هســـتند معرفی کرده است که شهادت آنها علیه ایران جای تاسف دارد. موضوع شکایت ما کاملا ورزشی و درخصوص 

ادعاهای کذب سعید ملایی است، اما وکلای فدراسیون جهانی موضوع را به سمت سیاسی شدن پیش می برند.«

گفتوگو

سرانجام مقامات فوتبال فرانسه تصمیم نهایی خود را درباره 

ادامه رقابت های این فصل اعلام کردند و لوشامپیونا به عنوان 

نخستین لیگ معتبر اروپایی رسما تعطیلی مسابقات خود را 

اعلام کرد. صحبت های روز سه شنبه ادوارد فیلیپ، نخست وزیر 

فرانسه شوک بزرگی برای فوتبال این کشور بود. او اعلام کرد 

تا پیش از ماه سپتامبر)شهریور( مسابقات فوتبال و البته هیچ 

رقابت مهم ورزشی در این کشور انجام نخواهد شد. به این ترتیب 

به دلیل اپیدمی کرونا، فوتبال این کشور عملا یک فصل خود را 

از دست داد و پس از هلند و آرژانتین به سومین کشوری تبدیل 

شد که چنین تصمیمی را برای ادامه فصل خود اتخاذ می کند.

حمایتازتصمیمدولت

الـــزام به قرنطینه و فاصله گذاری اجتماعی در فرانســـه قرار 

اســـت از 11 ماه می)22 اردیبهشـــت( کمتر اعمال شود و 

مقامات فوتبالی این کشور نیز امیدوار بودند پس از این تاریخ 

بتوانند تمرینات تیم ها را آغاز و برای از سرگیری مسابقات آماده 

شوند. طبق برنامه قبلی قرار بود از 28 خرداد مسابقات لیگ 

یک و همچنین دســـته دو دوباره انجام شود اما صحبت های 

نخست وزیر این کشور آب پاکی را روی دست باشگاه ها ریخت 

تا عملا تیم ها خود را برای فصل بعد آماده کنند.

جالب اینکه همین شنبه پیش از سوی سازمان های بهداشتی 

دستورالعمل 25 صفحه ای برای رعایت مسائل ایمنی برای 

آغاز تمرینات و بازی ها به باشگاه ها ارسال شده بود تا خطری 

بازیکنان را تهدید نکند و آنها در امن ترین شرایط خود را برای 

مسابقات آماده کنند. طبق این مقررات قرار بود بازیکنان در 

تمرینات حداقل 4 متر از هم فاصله داشته باشند و همچنین 

گفته می شـــد 50 هزار کیت تســـت کرونا توسط باشگاه ها 

سفارش داده شده بود تا پیش از تمرینات و مسابقات، از سلامت 

بازیکنان و کادر فنی اطمینان حاصل شود.

با وجود تمام این تدابیر، صحبت های فیلیپ مانند پتکی بر 

فوتبال فرانسه بود که امید داشت با ادامه مسابقات، بخشی از 

درآمدهای ازدست رفته خود را بازیابی کند و بحران مالی کنونی 

را پشت سر بگذارد. در این میان برخی بازیکنان و مربیان تیم ها 

نیز نظر مساعدی درباره آغاز زودهنگام مسابقات نداشتند و 

معتقد بودند عجله برای انجام مسابقات ممکن است عواقب 

جبران ناپذیری برای افراد داشته باشد و جان انسان ها بسیار 

مهم تر از انجام چند مسابقه فوتبال است.

آندره ویاس بواس، سرمربی پرتغالی مارسی با حمایت از این 

تصمیم می گوید: »فکر می کنم این تصمیم بسیار منطقی و بجا 

بود. اجرای پروتکلی که برای باشگاه ها فرستاده شد و الزاماتی 

که پزشکان برای انجام تمرینات در نظر داشتند بسیار دشوار 

بود و به نظر امکان رعایت آن در تمرینات وجود نداشت.«

اولیویه سادران، رئیس باشگاه تولوز نیز این تصمیم دولت را قابل 

دفاع دانسته و می گوید: »همه به دنبال ازسرگیری مسابقات 

لیگ بودند، تنها دلیل آن هم مسائل اقتصادی و مالی بود که 

باشگاه ها را تحت فشار قرار داده است. با این حال باید شرایط را 

نیز در نظر گرفت و به نظرم در اینجا فوتبال برنده شد. هواداران 

دوست ندارند بازی ها آغاز شود. مردم دچار بحران هستند و 

در شرایط بهداشتی بدی به سر می برند. اگر ما این همبستگی 

ملی را از بین برده بودیم و بازی ها را آغاز می کردیم قطعا عواقب 

مناسبی نداشت و به وجهه ورزش لطمه وارد می شد.«

امیداندکیارانقدوسبرایبقا

سوال اصلی این اســـت که حالا تکلیف قهرمانی، تیم های 

راه یافته به رقابت های اروپایی و همچنین تیم های سقوط کرده 

چه خواهد شـــد. تصمیم نهایی در این زمینه قرار است طی 

دو،ســـه هفته آینده گرفته شود و اگر قرار باشد طبق جدول 

فعلی تیم ها رتبه بندی شـــوند، پاری سن ژرمن که هم اکنون 

اختلافی 12 امتیازی با تیم دوم جدول دارد عنوان قهرمانی 

را به دســـت خواهد آورد و مارسی و رن که در رده های بعدی 

هســـتند راهی لیگ قهرمانان اروپا خواهند شد. در انتهای 

جدول نیز تولوز با تنها 13 امتیاز قعرنشـــین است و حتی در 

صورت ادامه مسابقات نیز سقوطش بسیار محتمل بود. آمیان 

نیز با سامان قدوس با 23 امتیاز در رده نوزدهم قرار دارد و کار 

سختی برای ماندن در لیگ دارد. با این حال یکی از پیشنهادها 

در این زمینه و با توجه به نزدیکی امتیازات تیم های شانزدهم تا 

نوزدهم جدول این است که در این فصل هیچ تیمی به دسته 

پایین تر سقوط نکند و فصل آینده با صعود تیم های لوریان و 

لنس که در رده های اول و دوم لیگ دسته دو قرار دارند، لیگ 

22 تیمی برگزار شود.

این پیشنهاد البته با مخالفت نوئل لوگریت، رئیس اتحادیه 

فوتبال فرانسه روبه رو شد و او معتقد است بر اساس قوانین باید 

دو تیم سقوط کرده و دو تیم نیز راهی لیگ یک شوند: »قوانین 

در این زمینه بسیار مشخص است و ما باید براساس آن رفتار 

کنیم. تصمیم گیری در این زمینه برای ما کار راحتی نیست اما 

باید در همه سطوح مختلف لیگ ها طبق آیین نامه رفتار شود.«

روز های کرونایی برای ورزشکاران بیش از هر قشر دیگری 

خســـته کننده و عذاب آور شـــده و با توجه به تعطیلی 

اماکن ورزشـــی، آماده نگه داشـــتن خود برای حضوری 

دوباره در رقابت  های حرفه ای کاری است بسیار سخت 

که البته به هرشکل ممکن باید انجام شود. حالا اگر این 

ورزشکاران از آن دسته افرادی باشند که مجوز حضور در 

المپیک را دارند، کارشان بسیار سخت تر از ورزشکارانی 

است که فقط ورزش حرفه ای می کنند. هرچند المپیک 

یک سال عقب افتاده، اما بازهم این نگرانی وجود دارد 

که بعد از بازگشت به تمرینات این توانایی وجود نداشته 

باشـــد که آنها به روز های خوب قبل از شـــیوع ویروس 

کرونا برگردند. برای اطلاع از حال وهوای یک ورزشـــکار 

المپیکی با سجاد گنج زاده، ملی پوش کاراته و عضو تیم 

دانشگاه آزاد اسلامی گفت وگوی کوتاهی انجام دادیم 

که در ادامه می خوانید.

 

از روز های قرنطینه بگو. این روز ها برای یک ورزشـــکار 

المپیکی چطور می گذرد؟ 

بیشـــتر وقتم را به اســـتراحت می گذرانم و فقط برای اینکه 

وضعیت جسمانی ام را کنترل کنم تمرینات هوازی را پشت سر 

می گذارم. البته با توجه به اینکه من باشگاه شخصی دارم، این 

امکان برایم فراهم است که به صورت انفرادی آنجا تمریناتم را 

دنبال کنم و البته بیشتر آن هم به دویدن خلاصه می شود.

این تمرینات برای ورزشـــکارانی که المپیک را در پیش 

دارند، کافی اســـت و می تواند آنها را در بالاترین سطح 

نگه دارد؟ 

خب، نیازی نیســـت که حتما در حد حرفه ای تمرین کنیم و 

اینکه بتوانیم آمادگی خود را از لحاظ بدنی حفظ کنیم، کفایت 

می کند. تمرینات خیلی سنگین در کاراته برای زمانی است 

که مسابقه ای درپیش داریم، اما حالا که مسابقه ای درپیش 

نیست، دلیلی ندارد که بخواهیم به آب و آتش بزنیم. ضمنا با 

توجه به اینکه المپیک هم یک سال عقب افتاده، فرصت برای 

اینکه خودمان را در شرایط آن مسابقات قرار دهیم، بسیار زیاد 

است و لزومی ندارد از حالا برای آن مسابقات آماده شویم.

از وضعیت دیگر ورزشکاران کاراته هم باخبری؟ 

 

قطعا بی خبر نیســـتم، اما آن طور که اطـــلاع دارم تمام آنها 

درحال استراحتند و این را جدی می گویم که کاراته به خاطر 

مســـابقات فشرد ه ای که پشت سر گذاشـــته بود، به چنین 

اســـتراحتی نیاز مبرم داشت و فکر می کنم کرونا برای کاراته 

یک توفیق اجباری بود تا با استراحت بیشتر قوای جسمانی 

خود را بازیابی کنیم.

مسابقات جهانی چه زمانی از سر گرفته می شود؟ 

هنوز که اعلام رســـمی صورت نگرفتـــه و نمی دانیم تکلیف 

مسابقات قهرمانی جهان چه خواهد شد، اما درصورتی که اعلام 

شود، این آمادگی را داریم که تمرینات خود را از سر بگیریم.

این موضوع را که تعطیلی رقابت  های مختلف ورزشـــی 

و تمرینـــات حرفه ای می توانـــد روی کیفیت المپیک 

تاثیرگذار باشد، قبول داری؟ 

مـن درخصـوص ورزش  هـای رکـوردی نمی توانـم حرفـی 

بزنـم و شـاید آنهـا واقعـا از ایـن تعطیـلات متضـرر شـوند، 

امـا درخصـوص ورزش  هـای رزمـی و به خصـوص کاراتـه 

این گونـه نیسـت، چراکـه مـا دائمـا در مسـابقات مختلف و 

انتخابـی المپیـک حاضـر بودیم و احتمالا از چند روز دیگر 

هـم تمرینـات خـود را بـا قدرت آغـاز می کنیم تـا خیلی زود 

بـه فـرم ایده آل برسـیم.

از فدراســـیون در این روز های خانه نشینی با تو تماسی 

گرفته شده؟ 

از سوی کادرفنی تماس  هایی برقرار شده و آنها پیگیر وضعیت 

من و تمریناتی که پشت ســـر می گذارم، هستند تا بتوانم با 

تمرینات اصولی شـــرایط خوبی برای شروع تمرینات آینده 

داشته باشم.

دانشگاه آزادی  ها هم پیگیر وضعیت تو هستند؟ 

بله، اتفاقا مربیان تیم دانشـــگاه آزاد هم بعد از جریان کرونا 

خیلـــی با من درتماس بودند و مدام با هم در ارتباطیم. البته 

هنوز وضعیت لیگ فصل جاری مشخص نیست و نمی دانیم 

که قرار است مسابقات ادامه پیدا کند یا اینکه رای به تعطیلی 

این رقابت  ها می دهند.

شنیده می شود قرار است حقوقی را که به المپیکی  ها 

پرداخت می شد، قطع کنند؛ خبر داری؟ 

نه، بی خبرم. ما حقوق 6 ماه اول را گرفته ایم و به تازگی وارد 6 

ماه دوم شده ایم. شاید بنا دارند این مبلغ را ماهیانه بپردازند یا 

اگر تصمیم دیگری گرفته اند، من از آن بی خبرم.

لیگ فرانسه با تصمیم دولت رسما تعطیل شد

پایان باز لوشامپیونا

گنج زاده در گفت وگو با »فرهیختگان«: مربیان تیم ملی و دانشگاه آزاد پیگیر وضعیتم هستند

این استراحت برای کاراته نیاز بود

حبیبی:کشتیدانشگاهآزاد
پتانسیلخوبیدارد

هادی حبیبی، سرپرست سابق تیم ملی کشتی آزاد در گفت وگو با تسنیم 

درمورد اینکه آیا امســـال امکان برگزاری لیگ برتر کشـــتی وجود دارد، 

اظهار داشت: »کرونا که قضیه جهانی است و باید دید چه اتفاقی برایش 

می افتد. اول ســـلامت افراد باید تضمین شود و برگزاری رقابت تن به تن 

هم با این بیماری کار سختی است.«

وی در پاسخ به این سوال آیا دانشگاه آزاد در لیگ امسال حضور خواهد 

داشت، تصریح کرد: »دانشگاه آزاد بعد از 14-13 سال دوباره وارد کشتی 

شده اســـت، پتانسیل بســـیار خوبی دارد و واقعا مجموعه ای است که 

می تواند سال های سال در کشتی بماند چون باشگاه دارد و چارچوبش 

مشخص اســـت. آنها به لحاظ مالی هم مشکلی ندارند. پارسال همین 

تیم ســـومی لیگ برتر ایران را با حداقل منابع مالی و دومی باشگاه های 

جهان را با حداقل بودجه با کار تیمی در رشـــته کشتی به دست آورد. با 

توجه به اینکه مدیرکل تربیت بدنی دانشگاه آزاد تغییر کرده، باید منتظر 

معرفی نفر جدید بود و باید دید چه تصمیمی درمورد حضور در لیگ برتر 

گرفته می شـــود. البته تا جایی که می دانم بودجه کشتی مصوب شده و 

افزایش داشته است.«

هادی حبیبی در پایان درخصوص وضعیت تیم ملی بعد از تعویق یک ساله 

المپیک گفت: »تعویق المپیک قطعا باید اتفاق می افتاد و به نفع کشتی 

بود. من فکر می کنم هم برای کشـــتی آزاد که چند تغییر وزن داشتیم و 

هم برای فرنگی اتفاق خوبی بود.«

صربستانمیزبانبوکسقهرمانیجهانشد
با اعلام فدراسیون جهانی بوکس )آیبا( رقابت های بوکس قهرمانی جهان 

در سال 2021 به میزبانی شهر بلگراد، پایتخت صربستان برگزار خواهد 

شـــد. پیش از این کشور هند میزبانی این رقابت ها را برعهده داشت که 

چندی قبل رسما انصراف خود را اعلام کرد. هنوز تاریخ دقیق مسابقات 

جهانی مشخص نشده است.

منهایفوتبال

سیامک خاجی
روزنامهنگار

هشدارعضوفیفادربارهازسرگیریمسابقات

مایکل دی دهوگ، رئیس کمیته پزشکی فیفا درخصوص پیگیری دوباره رقابت های 

فوتبال گفت: »دنیا هنوز برای ازسرگیری مسابقات فوتبال آماده نیست. امیدوارم 

این وضعیت خیلی زود عوض شود و از صمیم قلب هم امیدوارم. امروز اما ما نیازمند 

به خرج دادن صبر و حوصله بیشتری هستیم. شرایط فعلی دراماتیک ترین وضعیتی 

است که ما از زمان جنگ جهانی دوم تجربه می کنیم، پس نباید آن را دست کم بگیریم 

و باید واقع بین باشیم. مسابقات فوتبال تنها زمانی باید مجوز ازسرگیری داشته باشند 

که تماس فیزیکی آدم ها هم مجاز باشـــد. فوتبال ورزشی درگیرانه و دارای تماس 

فیزیکی است و در شرایط فعلی یکی از مهم ترین توصیه ها برای جلوگیری از ابتلا به 

کرونا این است که از تماس با دیگران خودداری کنیم. هنوز به فاصله گذاری اجتماعی 

نیاز داریم. گرفتن تست کرونا از بازیکنان مهم است، اما این کار باید مدام تکرار شود، 

چون اگر یک بازیکن هم به کرونا مبتلا شود، شما باید کل گروه هم تیمی های او 

را قرنطینه کنید. آیا این راه حل مناسبی برای داشتن یک رقابت عادی است؟ الان 

مساله پول نیست که اهمیت دارد، مساله مرگ و زندگی آدم هاست.«

راهکارپاریسیهابرایبازیدرلیگقهرمانان

ناصر الخلیفی، رئیس باشـــگاه پاری ســـن ژرمن ضمن احترام به تصمیم دولت 

این کشـــور مبنی بر تعطیلی فصل جاری رقابت های لوشامپیونا از قصد تیمش 

برای برگزاری بازی های خانگی اروپایی در خارج از فرانسه سخن گفت. ممکن 

اســـت فصل جاری لیگ قهرمانان اروپا در ماه آگوست پیگیری شود و باتوجه به 

حضور المپیک لیون و پاری سن ژرمن در این جام، سرنوشت آنها معلوم نیست.

ناصر الخلیفی در این مورد گفت: »ما به تصمیم دولت فرانسه احترام می گذاریم. 

در توافق با یوفا قصد داریم در لیگ قهرمانان کارمان را ادامه دهیم. امکان برگزاری 

بازی ها در فرانســـه وجود ندارد. ما بازی های خانگی خودمان را خارج از فرانسه 

انجام می دهیم؛ جایی که مطمئن باشیم و بازیکنان و کادر فنی باشگاه در امنیت 

و ســـلامت باشـــند.« لیون هم همین وضعیت را دارد، اما آنها بازی خانگی خود 

مقابل یوونتوس را انجام داده اند و باید در تورین بازی برگشـــت را برگزار کنند، 

بنابراین فعلا برای این دور، مشـــکلی وجود ندارد، اما اگر آنها صعود کنند، باید 

به فکر برگزاری بازی های خانگی در خارج از فرانسه باشند. 

چهارمینتستکرونادیبالاهممثبتشد

برنامه تلویزیونی »چیرینگیتو« اســـپانیا مدعی شـــد که پائولو دیبالا، ستاره 

آرژانتینی تیم فوتبال یوونتـــوس هنوز از بیماری کرونا به صورت کامل بهبود 

نیافته است. طبق ادعای این برنامه، دیبالا برای چهارمین بار در 6هفته اخیر 

تست کرونا داده که نتیجه آن مثبت بوده است. دیبالا 21 مارس )40 روز پیش( 

در صفحه شخصی اش در اینستاگرام اعلام کرد که او و نامزدش هر دو به کرونا 

مبتلا شده اند. پس از یک ماه اخباری منتشر شد مبنی بر اینکه او این بیماری 

را پشت سر گذاشته و آماده بازگشت به تمرینات است، اما چیرینگیتو می گوید 

این بازیکن هنوز مبتلا است و این یعنی او مدت بیشتری باید تحت درمان قرار 

بگیرد. دیبالا پس از دانیله روگانی و بلیز ماتویدی سومین بازیکن یوونتوس بود 

که به بیماری کرونا مبتلا شـــد، اما برخلاف آن دو که بهبودی شان را به دست 

آوردند، او هنوز باید در قرنطینه بماند. این درشـــرایطی است که برخی منابع 

خبری در ایتالیا اعلام کرده اند باشـــگاه یوونتوس قصد داشت در تاریخ 4 می 

)5 روز دیگر( یا 18 می تمریناتش را ازسر بگیرد.

@ f a r h i k h t e g a n d a i l y

لوئیس سوارس در گفت وگو با ال موندو:

شایدبایدکمکمبرترسخودغلبهکنیم

ســـتاره اروگوئه ای بارسلونا روز 

گذشـــته برای اولین بار همراه با 

فرزندانش از خانه بیرون رفت و در 

کوچه ای خلوت قدم زد. تصویر 

اختصاصی ال موندودپورتیو از لوئیس سوارس و خانواده اش در حال 

قدم زدن در یک کوچه خلوت در رسانه های کاتالونیا بازتاب داشت. 

آنتونیو مونیوس، نویسنده بخش بین الملل ال موندو، در پی انتشار 

این خبر با سوارس مصاحبه اختصاصی داشت که در ادامه می خوانید.

بالاخره همراه با خانواده از خانه بیرون آمدی، چه حسی داشتی؟

البته این موضوع برای شـــما که هر روز به محل کار می روید فرق دارد اما 

برای من به عنوان بازیکن فوتبال که به دستور باشگاه در خانه مانده بودم 

و درآنجا تمرین می کردم، حس عجیبی بود، به این فکر می کردم که قدر 

جزئیات زندگی را نمی دانستیم و از این به بعد حتی از یک قدم زدن ساده 

با همه وجود لذت خواهم برد.

آیا قرار است بقیه بازیکنان نیز کم کم از خانه شان بیرون بیایند؟

شاید باید کم کم بر ترس خود غلبه کنیم. این ویروس به این زودی ها از بین 

نمی رود و باید راه زندگی کردن درکنار آن را یاد بگیریم. به نظر من با رعایت 

پروتکل ها و موارد بهداشتی مشکلی پیش نخواهد آمد. نمی دانم چه بگویم، 

شاید لالیگا آغاز شود و بعد از چندهفته دوباره تعطیل شود. به هرحال دل 

همه ما برای فوتبال تنگ شـــده، دل همه ما برای زندگی تنگ شده و واقعا 

نمی شود تا ابد در خانه ماند.

آیـــا این صحت دارد که امکان داشـــت در ایـــن فرصت پیش آمده از 

بارسلونا جدا شوی؟

بازار شایعات داغ است و دراین باره صحبت نمی کنم، فقط باید بگویم هیچ 

مشکلی بین من و باشگاه وجود ندارد.

از دســـت خبرنگارانی که بلافاصله پس از خروج شما عکس گرفته 

بودند، عصبانی شدید؟

کارشـــان درست نبود، من همراه با خانواده بیرون آمده بودم و این قوانین 

بین المللی باید رعایت شود. من دوست ندارم تصویر فرزندانم در مطبوعات 

چاپ شود. این را همه خبرنگاران و عکاسان می دانند و این کارها قانونی 

نیست.

هیچ کمکی به کشور خودت در این روزها 

نکردی؟

البته دوست ندارم این چیزها را توضیح دهم، 

اما وظیفه همه بازیکنان فوتبال این است 

که به فکر مردم باشند. معلوم است 

که من هم نگـــران هموطنانم 

هســـتم اما در دنیای امروز 

ملیت ها دیگر مهم نیســـت 

و مهـــم کمک بـــه دیگری 

است. من و همسرم به دو 

بیمارستان در بارسلونا و 

یک محله بسیار محروم 

در اروگوئه کمک کردیم. 

به عنوان یک سفیر هر 

کاری برای یونیســـف و 

سازمان جهانی بهداشت 

انجام خواهم داد تا شاید 

سودمند باشد.

مصاحبهروز

بابک سرانی آذر
مترجم

آرش محمدی
روزنامهنگار


